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Oto kolejna kwestia poruszona przez prezesa PZJ Å•ukasza Abgarowicza w ostatnim (drugim)
liÅ›cie otwartym do Å›rodowiska (z 23 X 2014). Chodzi o zasady szkolenia. Oto Pytanie, jaki
zadaÅ‚em na blogu (14 paÅºdziernika):   3. Co siÄ™ dzieje z &ldquo;PropozycjÄ… zmian zasad w
szkoleniu PZJ&rdquo;, której opracowanie - z tego co wiem  - zostaÅ‚o zakoÅ„czone 5 kwietnia tego
roku. Czy te zmiany zostaÅ‚y wcielone w Å¼ycie (jeÅ›li tak, to od kiedy), czy teÅ¼ moÅ¼e
odrzucone (jeÅ›li tak, to kiedy zarzÄ…d PZJ podjÄ…Å‚ w tej sprawie uchwaÅ‚Ä™). MinÄ™Å‚o sporo
czasu i Å›rodowisko jest zainteresowane wg jakich zasad bÄ™dzie przebiegaÅ‚ proces szkolenia w
nastÄ™pnym roku.  A oto odpowiedÅº Pana Prezesa:Projekt systemu szkolenia, który
powstawaÅ‚ w znacznym napiÄ™ciu w Å›rodowisku, jest w tej chwili w konsultacjach.
Planujemy jego wdraÅ¼anie od 1 stycznia 2015 r.  Na czym polega manipulacja? Na sÅ‚owach
&bdquo;jest w konsultacjach&rdquo;. 

Jak to wyglÄ…da chronologicznie. W kwietniu opracowanie &ldquo;Propozycji zmian zasad w
szkoleniu PZJ&rdquo;, zostaÅ‚o zakoÅ„czone. Dopiero 13 czerwca zarzÄ…d gÅ‚osowaÅ‚ nad
wprowadzeniem tychÅ¼e propozycji. Wówczas 2 osoby gÅ‚osowaÅ‚y za, 2 &ndash; przeciw, a 1
siÄ™ wstrzymaÅ‚a od gÅ‚osu. Zapewne wÅ›ród tych, którzy gÅ‚osowali &bdquo;za&rdquo;, byÅ‚ Pan
Prezes, bo projekt powinien wejÅ›Ä‡ w Å¼ycie. MiaÅ‚ zaczÄ…Ä‡ obowiÄ…zywaÄ‡ od 1 lipca 2013
roku (z takÄ… datÄ… byÅ‚ juÅ¼ wydrukowany). Ale nie zaczÄ…Å‚. Dlaczego? Po wakacjach, a
konkretnie 5 wrzeÅ›nia, zarzÄ…d ponownie zajÄ…Å‚ siÄ™ tÄ… sprawÄ…. Na zebraniu tego dnia
podjÄ…Å‚ uchwaÅ‚Ä™ (4 gÅ‚osy za, 1 przeciw) anulujÄ…cÄ… decyzjÄ™ z 13 czerwca. Ale co ona
oznaczaÅ‚a dokÅ‚adnie? Tego nie wiedziaÅ‚ nikt, poza garstkÄ… wtajemniczonych.  ZadaÅ‚em to
pytanie mailowo wiceprezesowi RafaÅ‚owi Wawrzyniakowi 2 paÅºdziernika. Nie dostaÅ‚em
odpowiedzi. Dopiero kiedy padÅ‚o ono takÅ¼e na spotkaniu Prezesa PZJ z delegatami i wÅ‚adzami
Warszawsko-Mazowieckiego ZwiÄ…zku JeÅºdzieckiego (15 X), Pan Prezes raczyÅ‚ na nie
odpowiedzieÄ‡. Najpierw na spotkaniu, gdzie mówiÅ‚ mniej wiÄ™cej to, co potem napisaÅ‚ w liÅ›cie
otwartym.Na spotkaniu w Warszawie padÅ‚o teÅ¼ pytanie, z kim jest ten projekt konsultowany?
DzieÅ„ po tym spotkaniu przewodniczÄ…cy rady trenerów W-MZJ dostaÅ‚ ten projekt. Obecnie
majÄ… go i czytajÄ… takÅ¼e niektórzy trenerzy z Warszawy. Ale do innych WZJ-tów nie zostaÅ‚
rozesÅ‚any &ndash; z tego co wiem &ndash; do dziÅ›.  A wiÄ™c podsumujmy. Projekt jest
konsultowany? Od 16 paÅºdziernika jest. A Å¼e tylko z kilkoma trenerami z Warszawy, to co z tego.
WaÅ¼ne, Å¼e Pan prezes napisaÅ‚ prawdÄ™.  A dlaczego obecne wÅ‚adze postÄ™pujÄ… z tym
projektem w myÅ›l zasady &bdquo;ciszej nad tÄ… trumnÄ…&rdquo;?Dociekliwi znajdÄ…
odpowiedÅº w projekcie. ZachÄ™cam wszystkich trenerów i instruktorów, a takÅ¼e tych, którzy
czynnie uczestniczyli do tej pory w procesie wydawania odznak jeÅºdzieckich, aby siÄ™:Najpierw
dopomnieli o to, aby ten projekt zostaÅ‚ rozesÅ‚any do wszystkich WZJ-tów.Potem go przeczytali.A
potem &bdquo;skonsultowali&rdquo;, czyli wyrazili swojÄ… opiniÄ™.  Obecne wÅ‚adze PZJ
postÄ™pujÄ… czytelnie &ndash; skoro jest to projekt kontrowersyjny, to im mniej ludzi go zna, tym
lepiej dla tych, którzy chcÄ… go wprowadziÄ‡ w Å¼ycie. Im wiÄ™cej ludzi zapozna siÄ™ z tym
projektem, tym wiÄ™cej moÅ¼e gÅ‚osowaÄ‡ za odwoÅ‚aniem obecnych wÅ‚adz PZJ na zjeÅºdzie.
Skoro juÅ¼ nie moÅ¼na ukrywaÄ‡ tego projektu w ogóle, to go konsultujmy, ale&hellip; z jak
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najmniejszym gronem. I to jest kolejna manipulacja Pana Prezesa. Marek Szewczyk 
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